
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Tilstede: Kim, Christian, Joakim og Bente 

Tid og sted: 16. marts 2023 kl. 19:00 hos Bente 

Referent: Joakim 

Dagsorden: 
 

1. Referat  

Referat fra seneste møde godkendes. Lægges op på hjemmesiden. Referat er godkendt, 

hvis der ikke kommer indsigelser inden 7 dage 

 

2. Økonomi 

Vi har modtaget årsresultat for 2022, og budget for 2024 skal gøres klar til 

generalforsamling, de sidste tal i forhold til vedligeholdelse mangler. 

 

3. Udvalg 

a. Grøn – herunder legepladser, udvikling af fællesarealer – Christian 

Status: Der er blevet plantet hæk ud til stien ved Slåenhøj, og et lille hjørne ved Hyldehøj. 

b. Sort - herunder asfalt, kloak og rør, dæksler, vejbump, el-lade-standere – Joakim og Bente 

Status:  Der bliver bestilt rensning af vores brønde, så de bliver fri for blade og lignende. 

Der er afsat 100.000 i budget til asfalt arbejde i 2023, det kan være dette beløb skal 

forhøjes, og det bliver nødvendigt med ekstra ordinær indbetaling efter generalforsamling. 

Det drejer sig om vejen vest for pilehøj over mod Vibo’s arealer. Ca 500 m2 asfalt skal 
udskiftes. 

c. Grå - herunder stier, belysning, affaldsordning – Joakim og Bente 

Status:  

Belysning: Intet nyt 

Affaldsordning: Det forventes at de resterende containere ankommer i løbet af april måned. 

d. Socialt – fælles aktiviteter, juletræ, fester, loppemarked – Bo 

Status: intet nyt 

e. Diverse –  

Status: 

Der er kommet forslag fra grundejere til generalforsamlingen. 

 

4. Kommunikation 

 

a. Henvendelse fra grundejere – er behandlet. 

 

5. Evt. 

 

6. Næste møde 

29/3 kl. 19:00 Online via teams 


